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BR.0002.6.2021.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXIX/2021 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 30 listopada 2021 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXIX sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecnych 4 Radnch: M.Florczak, P.Marciniak, E.Marszałek, 

M.Tyra,), P.Wójt B.Lewandowską – Siwek, P.Skarbnik M.Żłobińską, P.Kierownika Inwestycji 

A.Kiedosa, P.Sekretarz I. Skibę, P.Kierownik CUW S.Szmaję, P.Kierownik GOPS M.Wiśniewską, 

P.Kierownika Promocji B.Malinowskiego, P.Inspektor M.Fras, media oraz informatyków (lista 

obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodniczący 

stwierdził, że obecnych jest 11 Radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Gminy może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/21132/sesja-rady-w-

dniu-wtorek-30-listopada-2021.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2021-2026. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Baranów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY BARANÓW Z 

ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI NA ROK 2022”. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2022. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Baranów na lata 2022-2024. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Baranów na lata 2022-2024.  

14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego Gminy 

Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w miejscowości Jankowy. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Baranów na okres powyżej 3 lat oraz o wyrażeniu zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/21132/sesja-rady-w-dniu-wtorek-30-listopada-2021.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/21132/sesja-rady-w-dniu-wtorek-30-listopada-2021.htm
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16.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Baranów. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Mroczeń, Łęka Mroczeńska, Marianka Mroczeńska, Żurawiniec. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Baranów. 

19.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym. 

20.  Przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych.  

21.  Przyjęcie Raportu o stanie oświaty na terenie Gminy Baranów za rok szkolny 2020/2021. 

22.  Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

23.  Wolne wnioski i informacje. 

24.  Zamknięcie sesji. 

                    

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Wójt B.Lewandowska-Siwek przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. 

Powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane (06:11 – 08:09 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji (08:28 – 10:20 

minuta transmisji): 

- 10.11 na zaproszenie Dyrektora ZS w Donaborowie oraz Wójta Gminy Baranów uczestniczył w 

Gminnej uroczystości z okazji Święta Niepodległości  

- 15.11 na zaproszenie Klubu Seniora w Mroczeniu uczestniczył w uroczystości z okazji Dnia Seniora  

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły następujące pisma: 

- 02.11 wpłynęła skarga na działanie Wójta i Sekretarza Gminy, skarga w części dotyczącej Sekretarza 

została przekazana wg. właściwości, natomiast w części dotyczącej Wójta Gminy rozpatrywana będzie 

na dzisiejszej sesji; 

- 15.11 wpłynął projekt budżetu na 2022 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2027. Projekty zostały przesłane Radnym w tym samym dniu za pośrednictwem systemu e-sesja 

oraz poczty elektronicznej e-mail; 

- 30.11 wpłynął protokół kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 29.11.2021r.  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (10:32 – 24:00 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/233/2021 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 
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Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2021-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (25:22 – 28:50 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Radny Grzegorz Bystry zapytał z czego wynika przesunięcie z 2022 na 2023 rok kosztów dotyczących 

Rynku na Muratorze? 

Skarbnik Marzena Żłobińska odpowiedziała, że zmiana ta jest zgodna ze złożonym projektem budżetu 

na 2022 rok i na tą chwilę Rynek nie jest ujęty w projekcie na 2022 rok a uchwała musi być 

dostosowana do złożonego projektu budżetu.  

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2021-2026. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ryszard 

Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Bystry 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra 
  
Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXIX/234/2021 - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (30:36 – 31:15 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/235/2021 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji M.Wylęgę o omówienie projektu uchwały. 
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Radna Marta Wylęga przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (32:25 – 35:35 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer dodał, że Rada Gminy Baranów, mając na względzie 

powyższe, faktyczne i prawne ustalenia oraz stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, uznaje 

skargę wniesioną 2 listopada 2021r. na działanie Wójta Gminy Baranów, za bezzasadną. 

Zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku pytań przystąpiono do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy 

Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/236/2021 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY 

BARANÓW Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI NA ROK 2022”. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Rozwoju Gminy, Kultury, 

Sportu i Promocji B.Malinowskiego o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Bartosz Malinowski przedstawił uzasadnienie projektu uchwały (36:45 – 37:51 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „PROGRAMU WSPÓŁPRACY 

GMINY BARANÓW Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI NA ROK 2022”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/237/2021 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Sekretarz I.Skibę o omówienie tego i kolejnego 

projektu uchwały za jednym razem. 

Sekretarz Ilona Skiba przedstawiła uzasadnienie projektów uchwał (38:50 – 40:03 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na rok 2022. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/238/2021 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że projekt uchwały został omówiony w 

poprzednim punkcie i zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku pytań 

przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/239/2021 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Baranów na lata 2022-2024. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Baranowie M.Wiśniewską o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Małgorzata Wiśniewska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (42:06 – 43:44 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Baranów na lata 2022-2024. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/240/2021 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Baranów na lata 2022-2024.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Baranowie M.Wiśniewską o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Małgorzata Wiśniewska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (44:42 – 46:16 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Baranów na lata 2022-

2024 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/241/2021 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego 

Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w miejscowości Jankowy. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Andrzej Kiedos przedstawił uzasadnienie projektu uchwały (47:16 – 48:05 minuta 

transmisji). 

Wójt B.Lewandowska – Siwek dodała, że zgłosił się mieszkaniec, który nie ma dojazdu do swoich 

gruntów i ta sprzedaż pomimo iż będzie to rozpisany przetarg ułatwiłaby dojazd do posesji i gruntów 

dwóm mieszkańcom Jankowych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia 

komunalnego Gminy Baranów nieruchomości gruntowych, położonych w miejscowości Jankowy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/242/2021 - stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 
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Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Baranów na okres powyżej 3 lat oraz o wyrażeniu zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Andrzej Kiedos przedstawił uzasadnienie projektu uchwały (49:33 – 50:38 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Baranów na okres powyżej 3 lat oraz o wyrażeniu zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/243/2021 - stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Andrzej Kiedos przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (51:33 – 52:18 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/244/2021 - stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mroczeń, Łęka Mroczeńska, Marianka Mroczeńska, Żurawiniec. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 
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Kierownik Andrzej Kiedos przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (53:12 – 54:58 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mroczeń, Łęka Mroczeńska, Marianka Mroczeńska, 

Żurawiniec. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/245/2021 - stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Baranów.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że projekt ten był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych i poprosił P.Sekretarz o zabranie głosu. 

Sekretarz Ilona Skiba przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (56:02 – 57:50 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Baranów.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIX/246/2021 - stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że uchwała ta omawiana była na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych. Ustalono, że Radni otrzymają diety wyższe o 60 % względem stawek 

obecnie obowiązujących. Przewodniczący powiedział, że zgadza się z tym, jednak zgłasza wniosek 

formalny, aby Przewodniczący Rady miał podniesiony ryczałt o 30%, a nie jak jest zapisane w 

projekcie uchwały o 60%. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania? Brak. Wobec braku pytań 

przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany w projekcie uchwały dotyczącej podniesienia diety Przewodniczącego o 30%.  

Wyniki głosowania: 
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ZA: 5, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Andrzej Stodolski  

PRZECIW (4) 

Teresa Jerzyk, Ryszard Stasiowski, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Bystry, Hanna Urbańska 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra  

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer ogłosił 20 minut przerwy celem wprowadzenia zmian do 

projektu uchwały (1:02:46 – 1:23:31 minuta transmisji). 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer wznowił obrady po przerwie. Przystąpiono do głosowania 

nad poprawionym projektem uchwały.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet 

radnym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Marek Majczyk, Ryszard 

Stasiowski, Hanna Urbańska, Teresa Zawada 

PRZECIW (1) 

Andrzej Stodolski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Franciszek Łęgocki, Marta Wylęga  

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Florczak , Piotr Marciniak , Ewa Marszałek , Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXIX/247/2021 - stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Obrady sesji po wcześniejszym usprawiedliwieniu opuściła Radna Hanna Urbańska o godz. 10:30. 

Liczba obecnych Radnych -10. 

  

Ad. 20 Przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych 

(1:24:47 – 1:36:03 minuta transmisji) – informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad. 21 Przyjęcie Raportu o stanie oświaty na terenie Gminy Baranów za rok szkolny 2020/2021. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że raport o stanie oświaty na terenie Gminy 

Baranów za rok szkolny 2020/2021 każdy z Radnych otrzymał w październiku i mógł się z nim 

zapoznać. Zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku pytań przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie raportu o stanie oświaty na terenie Gminy Baranów za rok szkolny 

2020/2021 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (5) 

Magdalena Florczak, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Hanna Urbańska  
 

Raport o stanie oświaty na terenie Gminy Baranów za rok szkolny 2020/2021 został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 22 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 23 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Brak. 

 

Ad. 24 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XXIX sesji o godz. 10:44. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


